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        RIGÁCS KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
8348 Rigács Kossuth utca 19. 

Tel:06/87 459-006  

 

 

MEGHÍVÓ 
 

 

Rigács Község Önkormányzat Polgármestere meghívja a 2014. február 20. napon 

(csütörtökön) 9.00 órakor megtartandó nyílt képviselő-testületi ülésre.  

 

Helye: Polgármesteri Hivatal Rigács, Kossuth utca 19. 

 

 

 

Napirend:  

 

 

1./ A 2014. évi költségvetés tárgyalása 

 Előadó: Tóth Józsefné polgármester 

 

2./ Egyéb 

 

 

 

 

Tisztelt Képviselő-testületi tag! 

 

Az ülésre tisztelettel meghívom, a napirend fontossága miatt megjelenésére feltétlen 

számítok. 

 

 

 

 

Rigács, 2014.02.13.       

 

      Tisztelettel: 

          

                   Tóth Józsefné 

            Polgármester 

 

 



 

 J e g y z ő k ö n y v: 
 

Készült: Rigács Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. február 20. napon a 

Polgármesteri Hivatalban megtartott nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Tóth Józsefné polgármester 

  Németh Zoltán alpolgármester 

  Csom Jenő képviselő 

  Szalai Tamás képviselő 

  Szőke Imre képviselő 

 

 

  Pallér Edina jegyző 

Martonné Vigmond Márta pénzügyi előadó 

  Tóth Alexandra Márta jegyzőkönyvvezető 

 

 

A lakosság részéről megjelent 1 fő. 

 

 

 

A polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes. 

Az ülést megnyitotta, majd ismertette a napirendet. 

 

 

Napirend: 

 

 

1./ A 2014. évi költségvetés tárgyalása 

 Előterjesztő: Tóth Józsefné polgármester 

 

2./ Egyéb 

 

 

A képviselő-testület a napirendet határozathozatal nélkül elfogadta. 

 

 

 

1./ Napirend: A 2014. évi költségvetés tárgyalása 
 Előterjesztő: Tóth Józsefné polgármester 

 

Tóth Józsefné polgármester: Az írásos anyagot mindenki megkapta. Megpróbálunk takarékosan 

gazdálkodni, hogy ez a kis pénz elég legyen mindenhova. A maradványunk is szebb képet mutat, mint 

a koncepciónál. Az állami támogatás teljes egészében lefedi a Hivatal kiadásait, ami annyit jelent, 

hogy nekünk, önkormányzatoknak nem kell fizetnünk, ez is egy jó hír a 2014 évre való tekintettel. 

 

/Előterjesztés ismertetése./ 
 

Tóth Józsefné polgármester: Van a tartalékoknál felhalmozási összeg, ezt lehet módosítani, ha úgy 

adódik?  

 

Martonné Vigmond Márta pénzügyi előadó: Igen, természetesen lehet módosítani. A tavalyi év 

alapján terveztük meg a 2014. évi költségvetést. 
 

Szőke Imre képviselő: Majd év közben meglátjuk a változásokat. 

 



 

Tóth Józsefné polgármester: Elég magas az aktív korúak ellátása. 8.868.000 forint a 

közfoglalkoztatási kiadás. Civil szervezeteknek 200.000 forint van betervezve, mint támogatás, úgy 

gondolom, hogy ez elég lesz, és még azon felül is marad egy kevés, akiknek szoktunk adni. 

Kérem, amennyiben nincs kérdés az előterjesztés alapján, alkossuk meg rendeletünket. 

 

 

Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete egyhangúlag, 5 igen szavazattal a következő 

rendeletet alkotja: 

 

1/2014. (III.7.) önkormányzati rendelet: 

 

Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megalkotja 1/2014. 

(III.7.) önkormányzati rendeletét Rigács Község Önkormányzatának 2014. évi 

költségvetéséről. 

 

 

/Az előterjesztés és a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

 

2./ Napirend: Egyéb 
 

 

 Tájékoztatás a Gógánfai Tündérkert Óvoda és a Gógánfai Óvodafenntartó 

Társulás 2014. évi költségvetésének elfogadásáról 
 

Tóth Józsefné polgármester: Tájékoztatom a testületet, hogy a Gógánfai Tündérkert Óvoda 2014. évi 

költségvetését a társulás tanácsa elfogadta, amely a társulás polgármestereiből áll, a tavalyi félévtől 

már a társulási tanács az illetékes ebben. Az óvoda költségvetését lefedezi az állami normatíva, így az 

önkormányzatoknak hozzátenni nem kell. A főösszeget 43.469 eFt-ban fogadta el a társulási tanács. 

A Gógánfai Óvodafenntartó Társulásnak is van külön költségvetése, amelyet szintén a társulás maga 

fogadott el, ebben bent van az óvoda költségvetése, ezen felül csak a külön bankszámla fenntartási 

költsége van még bent. 

 

 

Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gógánfai Tündérkert Óvoda és a Gógánfai 

Óvodafenntartó Társulás 2014. évi költségvetésének elfogadásáról szóló tájékoztatást határozathozatal 

nélkül elfogadta. 

 

 

 A Gógánfai Közös Önkormányzati Hivatal 2013. évi költségvetésének módosítása 
 

Pallér Edina jegyző: Elkészült a Gógánfai Közös Önkormányzati Hivatal 2013. évi költségvetésének 

módosítása. A dologi kiadásoknál több soron a legutóbbi módosításhoz képest meghaladtuk a 

tervezettet, a jelen módosításban a teljesítéshez igazítottuk az egyes tételek előirányzatait. A személyi 

juttatásoknál áttettük a bérekből a jutalmat egy külön sorra, ami 2014. januárban lett kifizetve 2013. 

évre vonatkozóan. Maga a főösszeg 301 eFt-al emelkedett, mivel a bérkompenzáció tételt a 

járulékával együtt 1.026 eFt-tal emeljük most, az önkormányzati hozzájárulást csökkentettük 725 eFt-

tal és a kettő különbözetével emelkedik a főösszeg.  

 

/Az előterjesztés ismertetése./ 

 

Tóth Józsefné polgármester: Köszönjük. Javaslom, hozzuk meg határozatunkat. 

 

 

Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete egyhangúlag, 5 igen szavazattal a következő 

határozatot hozta: 

 



 

3/2014. (II.20.) számú önkormányzati határozat: 

 

Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gógánfai Közös 

Önkormányzati Hivatal 2013. évi költségvetésének módosítását a mellékelt 

előterjesztés szerint elfogadja. 

 

Felelős: Pallér Edina jegyző 

 

 

/Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

 Az iskola és óvoda finanszírozásának 2012. évi elszámolása 

Pallér Edina jegyző: A Sümegi Kistérségi Többcélú Társulástól 2012. évre vonatkozóan kaptak plusz 

támogatást az önkormányzatok az iskola és az óvoda tekintetében, illetve egyenlőre csak Gógánfa, 

valamint 2013. szeptemberében a Magyar Államkincstár végzett ellenőrzést szintén a 2012. évet 

illetően, szintén az iskola és az óvoda tekintetében, melynek eredményeképpen további plusz állami 

normatívát kapnak a fenntartó önkormányzatok. Az Államkincstártól 1.613 eFt-ot, a Kistérségi 

Társulástól 943 eFt-ot és ezt osztottuk fel a 2012. évi iskolai és óvodai gyermek létszámok alapján a 

települések között. Az elszámolást ismertetném a települések vonatkozásában. 

 

/Az előterjesztés ismertetése./ 

 

Tóth Józsefné polgármester: Amennyiben mindenki egyetért, javaslom, hozzuk meg határozatunkat. 

 

 

Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete egyhangúlag, 5 igen szavazattal a következő 

határozatot hozta: 

 

4/2014. (II.20.) számú önkormányzati határozat: 

 
Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete testülete úgy 

határozott, hogy az iskola és az óvoda finanszírozásának 2012. évi 

elszámolását a mellékelt előterjesztés szerint elfogadja. 

 

 

/Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 
 

 A Gógánfai Közös Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Működési 

Szabályzatának elfogadása 
 

Pallér Edina jegyző: A Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát terjesztem elő elfogadásra a 

testületnek. 

 

/Előterjesztés ismertetése./ 

 

Tóth Józsefné polgármester: Köszönjük. Amennyiben nincs hozzászólás, javaslom, hozzuk meg 

határozatunkat. 

 

 

Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete egyhangúlag, 5 igen szavazattal a következő 

határozatot hozta: 

 

5/2014. (II.20.) számú önkormányzati határozat: 

 



 

Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Gógánfai Közös 

Önkormányzati Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát a mellékelt 

előterjesztés szerint elfogadja. 

 

 

/Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

 

 Vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről tájékoztatás 
 

Pallér Edina jegyző: Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy a vagyonnyilatkozat-tételi 

kötelezettségüknek eleget tettek a képviselő-testületi tagok a jogszabályokban foglaltak szerint. A 

tárgyban az Ügyrendi Bizottság megtartotta ülését, a vagyonnyilatkozatokkal kapcsolatos eljárása 

során szabálytalanságot nem észlelt, így külön intézkedés megtételét nem tartotta indokoltnak, a 

bizottságnál senki sem kezdeményezte vagyonnyilatkozattal kapcsolatos eljárás lefolytatását, így a 

bizottság vagyonnyilatkozattal kapcsolatos eljárást nem folytatott le. 

 

 
Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség 

teljesítéséről szóló tájékoztatást határozathozatal nélkül tudomásul vette. 

 

 

 Közbeszerzés tervezése 
 

Pallér Edina jegyző: A közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvény 33.§ (1) bekezdése szerint 

az ajánlatkérők a költségvetési év elején, legkésőbb március 31. napjáig éves összesített közbeszerzési 

tervet kötelesek készíteni az adott évre tervezett közbeszerzéseikről. A közbeszerzési terv nyilvános. A 

közbeszerzési terv elkészítése előtt az ajánlatkérő indíthat közbeszerzési eljárást, amelyet a tervben 

szerepeltetni kell. A (3) bekezdés kimondja: „A közbeszerzési terv nem vonja maga után az abban 

megadott közbeszerzésre vonatkozó eljárás lefolytatásának kötelezettségét. Az ajánlatkérő továbbá a 

közbeszerzési tervben nem szereplő közbeszerzésre vagy a tervben foglaltakhoz képest módosított 

közbeszerzésre vonatkozó eljárást is lefolytathatja, ha az általa előre nem látható okból előállt 

közbeszerzési igény vagy egyéb változás merült fel. Ezekben az esetekben a közbeszerzési tervet 

módosítani kell az ilyen igény vagy egyéb változás felmerülésekor, megadva a módosítás indokát is.” 

Továbbá szabály az is, hogy az ajánlatkérő köteles a Közbeszerzési Hatóság vagy a jogszabályban az 

ajánlatkérő ellenőrzésére feljogosított szervek kérésére a közbeszerzési tervét megküldeni. 

A jogszabály értelmében kérdezem a képviselő-testületet, hogy tervez e az adott évre közbeszerzést? 

A közbeszerzési értékhatárokat a költségvetési törvény tartalmazza, ezt is ismertetem. Az 

értékhatárokat nettóban kell értelmezni. 

 

Tóth Józsefné polgármester: A testület nem tervez olyan összegű árubeszerzést, építési beruházást, 

szolgáltatás megrendelését, amely elérné a közbeszerzési értékhatárokat, így nem tervezünk 

közbeszerzést, terv készítésére ezzel nem vagyunk kötelezettek. 

 
 
Rigács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozathozatal nélkül úgy határozott, hogy 

2014. évre nem fogad el közbeszerzési tervet, miután éves költségvetésében nem tervezett olyan 

beszerzést, beruházást, amely közbeszerzés köteles lenne. 

 

 

 Farsang  
 

Tóth Józsefné polgármester: 2014.február 22-én farsangot tartunk. 15 gyermek jelezte, hogy 

szeretnének részt venni ezen a rendezvényen és jelmezbe öltöznének. Javaslom, hogy 35.000.- Ft-tal 

támogassuk őket, egy kis ajándékkal, köszönetünk kifejezéseképpen, hogy részt vettek a farsangon. 
 

 



 

 Buszmegálló építése 
 

Szőke Imre képviselő: Javasolja, hogy a pénzmaradványból buszmegálló rendezésére fordítsanak 

valamennyi összeget a 84-es főút mellett. 

 

Tóth Józsefné polgármester: A 84-es főút a magyar állam tulajdona, és ott nincs területe az 

önkormányzatnak, területet kellene ahhoz vásárolni, hogy valamit is tudjunk rajta alakítani. Viszont 

erre nincs most pénzünk. 
 

 

 Internet hozzáférés a gyerekeknek 
 

Tóth Józsefné polgármester: Ismételten felmerült, hogy a gyermekeknek szükségük lenne a 

számítógépekre, illetve az internetre.  

 

Bán-Czuczai Gyöngyi helyi lakos: Szeretné tájékoztatni a Képviselő-testületet arról, hogy a gyerekek 

őt keresik meg internet és számítógép használatával kapcsolatban. Továbbá javaslatot tesz arra, hogy a 

könyvtárban, egy ahhoz értő felnőtt tanítsa a gyermekeket internet használatra. Például Varga Péter 

alkalmas lenne rá, hiszen nem idegen neki ez a szakterület. Javasolja, hogy délutánonként 16:00- tól 

18:00- ig használható legyen minden gyermeknek az internet hétfőtől csütörtökig, hiszen pénteken és 

szombaton van a rendes könyvtári nyitvatartás. 

 

Szőke Imre képviselő: Hozzáfűzte, hogy pénteken 15:00-tól- 17:00- ig, szombaton 14.00-tól 18.00-ig 

nyitva van a könyvtár. Van két számítógép, volt színes nyomtató is, amíg a gyerekek tönkre nem 

tették. Nem javasolja, hogy támogassák a Képviselő-testületi tagok Bán-Czuczai Gyöngyi kérését, 

mivel tapasztalatai alapján nem a tanulással kapcsolatos dolgokra használják a gyerekek az internetet, 

és ehhez külön egy félállású kultúrost fel kellene még venni.  

 

 

 

Tóth Józsefné polgármester: Megköszönöm mindenkinek a részvételt. 

 

 

 

A polgármester a nyílt ülést berekesztette. 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

               Tóth Józsefné                                                                        Pallér Edina 

                polgármester                                                                               jegyző 


